
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA I URGENT  DE 21 DE
SETEMBRE DE 2007.

Quan són les 18:00 hores del divendres 21 de setembre de 2007, es reuneix al Saló
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària i
urgent  en  primera  convocatòria.  Sota  la  presidència  del  Sr.  Batle,  D.  Mateu  Ferrà
Bestard hi assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Antoni Palerm
Milla, per part d’UM; Sr. Manel Romero Romero, per part del PSOE; i  Sr. Pere Joan
Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

Excusa la seva assistència el Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del PSOE.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA  DE LA CONVOCATÒRIA.

Es sotmet a votació i el resultat és de sis (6) vots a favor.

2.-  PROPOSTA DE BATLIA  PER SOL·LICITAR DE MANERA DEFINITIVA I
URGENT LA SOLUCIÓ DEL TRANSPORT ESCOLAR PELS NINS DE 3 A 6
ANYS.

El Batle explica que pensava que aquest tema estava arreglat ja que el PP l’any passat
va fer gestions i en principi pareixia que ho havia deixat solucionat, però la realitat és
que no és així.
La setmana passada va venir un microbús i el Batle va xerrar amb l’empresa Comas per
dir-los que era un error, ja que tots els nins de Banyalbufar ni hi cabien en un autobús
tan petit. Comença a parlar amb la Conselleria , amb el Sr. Miquel Martorell , però li
diuen que no hi ha problemes i que no es preocupi perquè tot està solucionat. S’ha
intentat en nombroses ocasions xerrar amb el Conseller, però encara no s’ha aconseguit.
Mentre l’empresa de Transports telefona diàriament dos ó tres pics per dir que si no
això no s’arregla i li diuen per escrit, tornarà a dur el microbús.
Ahir  la  secretària  del  Sr.  Nieto  va  telefonar  al  Batle  i  el  tracte  d’aquesta  com  a
funcionària cap al Batle no va ser gens correcte, fins i tot li va arribar a dir que tenia
problemes  amb  el  seu  tímpan,  i  finalment  digué  que  això  era  competència  de
l’Ajuntament i no de la Conselleria.
El Batle diu que a la Resolució de 2006, la Conselleria contemplava una subvenció de
60€ per nin i s’havia de continuar amb això cada any. Que si no ho tenien clar que al
menys es telefonés a Comas i no es tornés enrera.
Ara encara ni hi ha constància de que s’hagi arreglat però avui damatí s’ha parlat amb el
Sr. Grimalt  i ell ha dit que la Consellera de Cultura pensava que estava arreglat  , però
que en dues hores l’empresa Comas rebrà una circular solucionant aquest tema. Encara
no sabem si aquesta circular l’han rebuda o no.



El que el Batle demana al Ple, és el suport de tots els regidors per anar on faci falta
mentre la Conselleria no assumeixi la seva responsabilitat i les despeses.
Espera que amb les converses d’avui i les notes de Premsa serveixi d’alguna cosa. Es
tracta d’al·lots i no tenen cap color polític.
Margarita  Barceló  pensa  que  la  Conselleria  ha  tingut  poc  tacte  ,  perquè  estava
solucionat pel curs passat i s’ha de prorrogar aquesta resolució ,i ara ja no s’hauria de
tenir aquesta discussió o aquesta situació.
Manel diu que hi ha més pobles, però el que té clar és la universalitat de la sanitat i
l’ensenyança . L’experiència d’ell va ser a l’any 1999, la mateixa situació per la no
obligatorietat o gratuïtat de 3 a 16 anys. Ara hi ha molts de nins. Es solucionà en aquell
moment i ara torna a haver el mateix problema. És una qüestió de justícia social , es
tracta de dur un autobús més gran i  ja està,  però quan se’ls  pressiona es parapeten
darrera la legislació .
Manel ha parlat avui amb la Conselleria i ha demanat una cita per la setmana que ve.
Diu que hi ha altres municipis o nuclis que tenen aquest problema , però a lo millor ho
paguen ells, aquí evidentment no és el cas per l’economia del municipi.
El Batle diu que tampoc és partidari dels comunicats de premsa ,però fa més d’una
setmana que estava amb aquesta situació i ningú donava solucions. Li sap greu si amb
això s’ha ofès a algú, però no quedava més remei.
Palerm té la sensació que des de que avui matí han obert l’Última Hora i han llegit la
nota, pareix que es mouen més ràpid.
Pere Joan diu que els tècnics no han canviat i són els mateixos i saben perfectament el
que fan i que la Resolució de l’any passat ha de tenir compliment ,perquè si no es pot
impugnar.
Manel diu que es declari com un Dret.
Pere  Joan  vol  mencionar  que  pensa  que  se’n  hauria  de  fer  càrrec  l’Ajuntament  de
recollir aquests 480 euros i comprometre’s a donar-los a Comas.
Pere Joan diu que les ajudes són individuals, i  s’haurien d’assegurar que tothom les
demana.
El  batle  diu  que  queda el  pagament  de  l’acompanyant  i  mentre  es  fan  les  gestions
necessàries perquè es subvencioni , proposa que l’Ajuntament ho pagui. Són 40 euros
per nin i per mes, i hi ha uns 12 nins.
Manel diu que si una família demostra que té problemes per pagar-ho , l’Ajuntament sí
es podra fer càrrec, però si no és així li pareix que no.
El Batle diu que hi ha que llevar tots ls obstacles perquè els nins accedeixin a l’escola.
Pensa que de 3 a 6 anys ha de ser cost “0”.
Manel  diu  que  si  la  llei  diu  que  hi  ha  d’haver  acompanyant  ,  ha  de  venir
obligatòriament.

Sotmès el punt a votació, el resultat fou de sis (6) vots a favor.

No havent més temes a tractar, quan són les 18:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 21 de setembre de 2007.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA




